

安提阿蒙古靈糧堂 Antioch Mongolian Church

加入 Joined: 2012 年6 月

地點 Location: Glenview, IL

主任牧師 Senior Pastor: Rev. Nassa Tumennasan

簡要介紹:

安提阿蒙古靈糧堂是2012年六月才加入生命河的一間新分堂，位於伊利諾州的Glenview鎮，在加入生命河以前，已成立了7年，該堂的Nasaa牧師經蒙古分堂的Batbold牧師引介，非常認同生命河的異象，希望加入這個大家庭。Nasaa 牧師於2003年7月按立為牧師，服事於蒙古一所韓國教會，2003年受邀來美在一間韓國教會服事，直到2005年成為獨立教會。2010年他們邀請生命河蒙古分堂的Batbold 牧師主持該堂5週年特會，因而認識了生命河靈糧堂。Nasaa 牧師在瞭解過各宗派後，2012年六月參加本堂的牧者聯禱會時決定要加入生命河的大家庭。安提阿蒙古靈糧堂是當地一個頗具影響力的蒙古教會，他們的教會因著神的恩典而不斷成長，目前他們專注於2022年的使命“重新夢想和信心起行”，他們希望神重新興起教會，讓他們在各個層面上都經歷聖靈的大能和同在。願神使用

Nasaa牧師及該堂，成為向美國中部各地的蒙古人傳福音的管道。

Brief Introduction:

Antioch Mongolian Church, located in Glenview, Illinois, was founded in 2005, and joined the River of Life family in June 2012. Pastor Nasaa, the lead pastor of Antioch Mongolian Church, through the introduction of Pastor Batbold of our daughter church in Ulaanbaatar, identified with the vision of River of Life, and wished to join the family. Pastor Nasaa was ordained in July 2003, and was serving in a Korean church in Mongolia. He was invited to serve in a Korean church in the United States in the same year, and the church became an independent church in 2005. Then in 2010, they invited Pastor Batbold from River of Life's Mongolian daughter church to host their 5th Anniversary Conference, and got to know the River of Life family through that. After learning about different denominations, and participating in River of Life's pastoral prayer conference in June 2012, they decided to join and be part of the River of Life family. Antioch Mongolian Church is an influential local Mongolian church. Their church is constantly growing due to God's grace. Currently, they are focusing on their mission in 2022, "Re-Imagine and Step out in Faith". They hope God to raise up their church to experience the power and

presence of the Holy Spirit on every level. May God use Pastor Nasaa and the church as a conduit for the gospel to Mongolians across the central United States.

代禱事項：

1. 請為**安提阿蒙古靈糧堂**的教會建築奉獻計劃代禱，求神供應他們一切所需。
2. 請為他們教會的Battuvshin 牧師代禱，求神保守祝福他的工作簽證順利。
3. 請為**安提阿蒙古靈糧堂**的弟兄姐妹代禱，求神加添他們力量與信心，保守並賜福他們的一切服事能見證神的慈愛，彰顯神的榮耀。
4. 請為他們教會的各個團隊事工代禱，保守他們繼續勤做主工，不斷的拓展神國度的疆界，榮耀神的名。

Prayer Items:

1. Please pray for the church building plan of Antioch Mongolian Church, and ask God to provide them with everything they need.
2. Please pray for Pastor Battuvshin of their church, and ask God to bless him with a work visa.

3. Please pray for the brothers and sisters in the Antioch Mongolian Church, and ask God to increase their strength and confidence, protect and bless them in all their services that can testify to God's love and manifest God's glory.
4. Please pray for the ministries of the various teams in their church, keep them from continuing to do the Lord's work diligently, continue to expand the boundaries of God's kingdom, and glorify God's name.